
Valg af dirigent.
Karl Otto Bjerre.

Formandens beretning.
Formanden fortalte vi var 25 medlemmer indtil i dag, og at Villy Rossen havde meldt sig ud, og at det 
skyldtes at han syntes hans golf skulle være lidt bedre.

Formanden var også inde på at klubben måske ikke behøvede at være fyldt helt op, da der var mange 
aktive spillere, og at der en gang imellem gik lang tid fra de første kom ind, til de sidste kom. Det var 
måske værd at overveje.

Udflugterne var også med relativt få deltagere, får 8 til 13 spillere i år, og det er jo ikke mange ud af 25. 
Så måske skal det være på en anden måde fremover.
Månedsspisning er til gengæld populært, med 20 -22 deltagere, det kan ses på kontoen, og på Tri
Ålematchen blev aflyst, og der er ikke kommet nyt, om Sneglene har lyst til at spille til næste år.
Til slut var det formandens sidste beretning, og han sagde tak for mange gode år sammen med jer.

Kasserers regnskab.
Kassereren var forhindret, så formanden havde påtaget sig opgaven med at fremlægge regnskabet, og 
kunne konstatere et underskud på 4275,00 kr, men at der stadig er ca 15000 kr på kontoen.
Regnskabet blev godkendt.

Valg af formand.
Kaj ønskede ikke at fortsætte, så ny formand blev Claus Henrik.

Valg af kasserer.
Michael Toft ønskede ikke at fortsætte, så ny kasserer blev Ulrik Hartmann.

Suppleant.
Karsten Guldberg

Revisor
Karsten Guldberg

Festudvalg.
Ulrik Hartmann og Marchel Dunai.

Til slut takkede formanden for god ro og orden, og alt det bedste for klubben fremover.

Eventuelt.
Formanden blev takket for sit arbejde gennem årene. 


